
ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DEL PLE CELEBRADA EL DIA DE  5 DE MAIG DE 
2005

A la Vila de Montblanc, el dia 5 de maig de 2005, a dos quarts de deu de la nit, es reuneix a la Sala 
de Sessions de l’Ajuntament,  el Ple de l’Ajuntament en sessió ordinària, sota la Presidència de 
l’Alcalde el SR. JOSEP MARIA CAMPDEPADRÓS SANS, l’assistència dels Tinents d’Alcalde 
el SR.  CARLES  CARRERAS  OLLÉ,  el   SR.  GUILLEM  JANÉ  PUJOL,  el   SR.  JUAN 
LLORT VALLÈS i la SRA. MARIA AGNÉS RIBÓ FOGUET; i l’assistència dels Regidors el 
SR.  XAVIER  MARTÍ  ESPLUGAS,  el   SR.  JORDI  VILLAR  LIARTE,el  SR.  JOSEP 
ANDREU  I  DOMINGO, el  SR.  JOSEP  MARIA  COMBALIA  PRATS,  la SRA.  PILAR 
MAGRINYA  RULL, el SR.  JOAN  MOGAS  AMOROS,  el SR.  XAVIER  HUGUET 
NAVARRO, i el SR. DAVID VALLVERDÚ GENÉ i, assistits pel Secretari de la Corporació, el 
Sr.  ALBERT ESTÉBANEZ LÓPEZ,  que certifica, i  l’Interventor,  el Sr.  RAMÓN PIÑEIRO 
GUIBERNAU.  

PRIMER PUNT.-  APROVACIÓ ACTES SESSIONS ANTERIORS

S’aprova per unanimit les actes de 10 de març, de 14 d'abril i de 29 d'abril.

SEGON PUNT.- DONAR COMPTE DE LES RESOLUCIONS D’ALCALDIA

Es dóna compte de les Resolucions d’Alcaldia sense cap més incidència.

TERCER  PUNT:  DONAR  COMPTE  DE  LES  RESOLUCIONS  DE  LA  JUNTA  DE 
GOVERN LOCAL

Es dóna compte de les resolucions de la Junta de Govern Local.

QUART PUNT: CONSULTA PRÈVIA A LA DELIMITACIÓ DE SÒL URBANITZABLE 
PAU-1

El Sr. Vallverdú pregunta si els propietaris estan d'acord i si se'ls ha consultat..Diu que la tendència 
de l'actual equip de govern és la d'urbanitzar i que si es mira els habitatges que es volen realitzar 
trobem que són molts i sense cap tipus de programació.

El Sr. Huguet no vol comentar cap punt.

El Sr. Andreu diu que on està situat aquest PAU-1.

El Sr. Alcalde diu que està situat al costat de l'INCASOL.

El Sr. Andreu vol saber quants habitatges hi haurà. Diu que el plànol estava equivocat, que allò no 
programat pasava a ser programat. Vol saber si ja s'ha subsanat els errors.

El Sr. Alcalde diu que l'area afectada queda perfectament delimitada i que és cert que hi ha una 
petita equivocació en els colors d''una zona que no intervé en aquesta consulta.

El Sr. Andreu diu que és un tema molt important perquè s'està parlant de 300 habitatges més, la 
qual cosa suposa unes 1000 persones més. Diu que com que està al costat d'INCASOL està limitat i 
vol saber si s'ha arribat a un acord amb el propietari majoritari. Diu que a la Reunió Informativa no 
hi havia i que li sembla temerari  passar aquest punt sense el citat acord. Tot i això votaran a favor.



El Sr. Alcalde diu que els terrenys programats o delimitats  amb la nova llei  de l'actual PGOU 
s'estan exhaurint. Diu que és per aquest motiu que s'ha de preveure aquest tipus d'actuacions per què 
d'aquí tres o quatre anys es pugui desenvolupar. 

Sotmès el dictamen a votació s’aprova per onze vots a favor dels grups ApM, CiU i ERC, una 
abstenció d'IpM i un vot negatiu de GdP, adoptant-se el següent acord:

Vista la proposta de consulta prèvia a la delimitació de sòl urbanitzable, pla parcial de delimitació 
del SUNP 1, delimitació del Sector 1A, redactada pels serveis tècnics municipals.

Vistos l'art.  73  i  la Disposició Transitòria Primera de la Llei  10/2004, de 24 de desembre, de 
modificació de la Llei 2/2002, del 14 de març, d'urbanisme, per al foment de l'habitatge assequible, 
de la sostenibilitat territorial i  de l'autonomia local i art.  22.2 c) de la llei 7/1985, de 2 d'abril, 
reguladora de les Bases de Règim Local, modificada per la Llei 57/2003, de 16 de desembre de 
Mesures per la Modernització del Govern Local, 

Per tot això exposat, s'acorda: 

PRIMER:  Informar favorablement la consulta prèvia a la delimitació del  sòl urbanitzable, pla 
parcial de delimitació del SUNP 1, delimitació del Sector 1A.

SEGON: Sotmetre als Serveis Territorials d'Urbanisme la consulta prèvia a la delimitació del  sòl 
urbanitzable,  pla  parcial  de  delimitació  del  SUNP 1,  delimitació  del  Sector  1A,  tot  instant-ne 
l'aprovació definitiva.

CINQUÈ PUNT: CONSULTA PRÈVIA A LA DELIMITACIÓ DE SÒL URBANITZABLE 
PAU-2

El Sr. Vallverdú reitera allò dit en el punt anterior. Diu que fa falta un Pla per saber com s'ha de 
crèixer de muralles cap a fora i pel que fa a l'interior per saber que es fa amb les cases a reformar.

El Sr. Andreu pregunta si hi ha acord amb els propietaris. Diu que tot i això votaran a favor.

El Sr. Alcalde diu que hi ha acord amb la majoria dels propietaris, però com que encara hi ha molts 
pasos a fer, tots els veins podran dir la seva.

Sotmès el dictamen a votació s’aprova per onze vots a favor dels grups ApM, CiU i ERC, una 
abstenció d'IpM i un vot negatiu de GdP, adoptant-se el següent acord:

Vista la proposta de consulta prèvia a la delimitació de sòl urbanitzable, pla parcial de delimitació 
del SUNP 2, delimitació del Sector 2A, redactada pels serveis tècnics municipals.

Vistos l'art.  73  i  la Disposició Transitòria Primera de la Llei  10/2004, de 24 de desembre, de 
modificació de la Llei 2/2002, del 14 de març, d'urbanisme, per al foment de l'habitatge assequible, 
de la sostenibilitat territorial i  de l'autonomia local i art.  22.2 c) de la llei 7/1985, de 2 d'abril, 
reguladora de les Bases de Règim Local, modificada per la Llei 57/2003, de 16 de desembre de 
Mesures per la Modernització del Govern Local, 

Per tot això, s'acorda: 

PRIMER: Informar favorablement de la consulta prèvia a la delimitació del  sòl urbanitzable, pla 
parcial de delimitació del SUNP 2, delimitació del Sector 2A.



SEGON: Sotmetre als Serveis Territorials d'Urbanisme la consulta prèvia a la delimitació del  sòl 
urbanitzable,  pla  parcial  de  delimitació  del  SUNP 2,  delimitació  del  Sector  2A,  tot  instant-ne 
l'aprovació definitiva.

SISÈ PUNT: DESAFECTACIÓ CAMÍ PÚBLIC

El  Sr.  Vallverdú  diu  que  quan  un  veí  proposa  canviar  un  camí  per  cultivar  s'ha  de  veure 
positivament,  però  quan  hi  ha  al.legacions  i  aquestes  posen  de  manifest  que  el  terreny  és 
potencialment inundable, que hi ha desnivells i no es podrà traspassar el camí s'hauria d'atendre a 
les al.legacions. Diu que per norma sempre se desestimen les al.legacions. Diu que no s'hauria 
d'aprovar.

El Sr.  Huguet diu que l'explicació era que és  per  plantar vinya,  però això dependrà dels  drets 
d'explotació que tingui la propietat. Diu que sempre s'han fet canvis però també s'han tingut males 
experiències. Diu que l'informe del tècnic disposa tot un seguit de condicions i demana que com a 
mínim es compleixin aquestes. Diu que com no es creu que es compleixin votaran que no.

El Sr. Andreu diu que els Béns de domini públic són molt importants. Diu que no pot ser que tot i 
les al.legacions i l'informe tècnic canviin la seva ubicació, doncs creu que els veins tenen raó. Diu 
que si els camins estan allà des de fa molt de temps és perquè aquest indret és el més adequat. Creu 
que si fos per millorar tots si que s'hauria d'intentar però no perquè s'aprofiti una persona només. 
Creu que no hi ha motius per desafectar i per això votaran que no.

El Sr. Alcalde diu que és una modificació normal, i que un cop es realitzin totes les prescripcions 
apuntades pel tècnic es realitzarà la permuta. Diu que si es fa bé no perjudicarà a ningú.

El Sr. Andreu diu que per primer cop s'aprova una desafectació d'un camí amb al.legacions de veins 
en contra.

Sotmès el dictamen a votació s’aprova per set vots a favor dels grups ApM i CiU i sis vots en 
contra dels grups ERC, IdP i GdP, adoptant-se el següent acord:

Atès l'expedient  instruït per a la declaració de parcel·la sobrera del tram del camí públic núms. ref. 
Cad. 9007 i 9030 del Polígon 17 del cadastre de rústica, que passa entre les parcel·les 63 i 62 del 
polígon 17, per adoptar un nou traçat que afectarà la parcel·la 63 de l'esmentat polígon.
Atès  que  la  justificació  es  fonamenta  en què es  considera  que la  variació proposada  no  altera 
substancialment ni l’ús ni la lliure circulació pel camí públic així com tampoc impedeix ni dificulta 
l’accés a les finques veïnes.

Atès que durant el tràmit d'informació publica s'han formulat les següents al.legacions:

– La part baixa del traçat del nou camí, aquest és estret i té una cresta de mig metre i es 
podria ocasionar la sortida d'un tractor.

– El  tram central  és  previsiblement  inundable  amb les  crescudes  del  Comellà  perquè 
aquest nou traçat discorre pel punt més baix de la zona.

– A la part superior que enllaçaria amb l'antic traçat s'hauria de salvar un considerable 
desnivell i un gir massa pronunciat que afectaria al trànsit dels tractors quan aquests 
anessin carregats.

Vist l'informe dels Serveis Tècnics de l'Ajuntament de Montblanc on es resolen les al·legacions .



Vist l'informe emès pel secretari, així com l'article 20 del Reglament del patrimoni dels ens locals, 
aprovat per Decret 336/1988, de 17 d'octubre, en relació amb l'article 188 de la Llei 8/1987, de 15 
d'abril, municipal i de règim local de Catalunya, art. 49 del Decret 144/1994, de 14 de juny (que 
modifica parcialment aquest Reglament del patrimoni) i els articles 50.2, lletres m) i o), i el 112.3.n) 
d'aquesta mateixa Llei 8/1987, que atribueixen la competència al ple municipal, mitjançant acord 
adoptat amb el vot favorable de la majoria absoluta del nombre legal de membres de la corporació.

Per tot això, s'acorda:

PRIMER: Desestimar les al.legacions presentades i que s'esmenten en la part expositiva, tal com 
resta ben palès a l'expedient l'oportunitat i la legalitat del canvi d'afectació, atès que es considera 
que la variació proposada no altera substancialment ni l’ús ni la lliure circulació pel camí públic així 
com tampoc impedeix ni dificulta l’accés a les finques veïnes, tot i condicionant el nou traçat del 
camí a les indicacions efectuades pels Serveis Tècnics de l'Ajuntament en el seu informe de data 29 
d'abril de 2005 i que forma part de l'expedient.  

SEGON:Alterar la qualificació jurídica del camí camí públic (ref. Cad. 09007 i 09030 del Polígon 
17 ), i que queda qualificat com a  parcel·la sobrera .

TERCER:  Reflectir  en  la  rectificació  de  l'inventari  general  la  desafectació  del  bé per  la  seva 
conversió del domini públic en bé patrimonial.

QUART: Sol.licitar al Registre de la Propietat que procedeixi a deixar constància d'aquest canvi, 
mitjançant els corresponents assentaments o operacions registrals escaients.

CINQUÈ: Facultar  l'alcalde  perquè  subscrigui  els  documents  que  siguin  necessaris  en  ordre  a 
l'execució dels precedents acords.

SETÈ PUNT:  RATIFICACIÓ DEL PLA D'INTERVENCIÓ INTEGRAL DEL CENTRE 
HISTÒRIC

El Sr. Vallverdú diu que és un Pla molt important pel poble. Diu que ja es va presentar una vegada i 
que ara tampoc s'ha consultat a l'Oposició i només es passa pel Ple per quedar bé. Al Pla s'estableix 
un punt de participació ciutadana però no es fa. Hi ha errades en el redactat del Pla, com la data de 
la Carta de Montblanc que s'haurien de modificar. Vol destacar que també hi ha coses bones , com 
són la revitalització de Santa Bàrbara i la participació ciutadana.

El Sr. Huguet diu que faltala modificació del pressupost, doncs hi ha partides no pressupostades. 
Creu que aquest Pla es presenta només per figurar però que votaran a favor perquè mai puguin dir 
que ells no volien. Diu que demanessin ajuda o com a mínim deixessin participar hagués estat 
millor i tindriem més possibilitats.

El Sr. Mogas diu que està d'acord en la presentació del Pla, perquè és per un bé de Montblanc. Diu 
que la seva pregunta és igual que l'anterior vegada, i és que si només subvencionen un màxim de 
75% perquè es posa al Pla que se subvencionarà el 84%. Sobre els contenidors soterrats pregunta si 
hi  ha partida en el  pressupost  del  2005.  Vol  saber  que si  s'ha modificat  el  projecte,  perquè el 
pressupost és el mateix. Diu que fins i tot els cèntims són iguals. Diu que no s'ha treballat prou.

El Sr. Andreu diu que l'equip no diu tota la veritat. Volen convertir torres en establiments hotelers i 
en canvi, diuen als diaris que s'han cedit a les associacions de joves. Vol saber quina es la veritat. 
Diu  que  entre  l'Hospital  i  el  riu  Francolí  hi  ha   una  modificació  del  Pla  General  en  quant  a 



l'edificabilitat. Diu que s'ha de treballar més perquè encara no s'han corregit errors que ells ja van 
dir fa mesos.

El Sr. Carreras diu que agraeix el suport de tothom. Diu que ell no es vol ficar cap medalla sino que 
aquesta és pel poble de Montblanc. Lamenta que els regidors no hagin tingut abans el Pla però han 
estat treballant fins el final. Diu que com només era una modificació del que ja hi havia amb una 
mirada superficial ja es pot veure. Diu que els contenidors s'executaran al 2006. Diu que el fet de 
demanar el 84% és per que ens donin el 75% i llavors mirar de buscar el 9% restant. Diu que si 
l'aproven necessitaran l'ajut de tothom i serà molt bó per Montblanc.

El Sr. Andreu diu que sempre diuen que demanen la participació de tots però en canvi per a les 
Festes de la Serra ni han consultat, ni deixen participar i ni tan sols els informen. Diu que tots els 
colaboradors són els funcionaris de la casa i que del poble no hi ha ningú.

El Sr. Carreras diu que els funcionaris només han redactat el que li han dit altres persones. Diu que 
els regidors participaran com indica el Pla estratègic.

El Sr. Huguet diu que s'ha de fer més cas als tècnic que són els que saben.

El Sr. Alcalde diu que espera que ara s'aprovi. Diu que l'anterior vegada no es va rebutjar sino que 
va aprovar però va quedar el 26. Aquella vegada li van donar a llocs més degradats que Montblanc.

Sotmès el dictamen a votació s’aprova per unanimitat, adoptant-se el següent acord:

Atès  l’especial  atenció  que  mereix  el  Centre  Històric,  degut  a  la  seva  història   patrimonial, 
econòmica i demogràfica que han fet de la zona el millor atractiu turístic de la Vila Ducal, ja que el 
Centre Històric, rodejat per les Muralles de Montblanc, concentra els monuments amb més història i 
bellesa juntament amb la vida de la gent que hi ha viscut, hi treballa, hi compra i hi passeja.

Atès que és fa palesa la necessitat de potenciar les polítiques públiques al Centre Històric, i que 
degut al seu progressiu degradament físic l’Ajuntament haurà de fer un esforç potencial per millorar 
la seva qualitat econòmica i turística, es proposa dissenyar un Pla d’Intervenció Integral  per al 
Centre Històric.

Atès que l’objecte del Pla serà afavorir la dinamització i la rehabilitació del Centre Històric, a partir 
de  proposar objectius i estratègies concretes d’actuació previ anàlisi dels factors potencials i les 
fortaleses així com les debilitats i mancances de la zona.

Vist  l'acord  del  Ple  de  l'Ajuntament  de  Montblanc  en  la  seva  sessió  celebrada  en  data  10  de 
desembre de 2004 d'aprovació del Pla d'Intervenció Integral de Revitalització del Nucli Antic i de 
sol·litud de subvenció al Departament de Política Territorial i Obres Públiques.

Vista la resolució del Departament de Política Territorial i Obres Públiques de data 24 de desembre 
de 2004, que va desetimar la subvenció a l'Ajuntament de Montblanc per manca de disponibilitats 
pressupostàries.

Vist que s'ha procedit a la millora i modificació del Pla d’Intervenció Integral de Revitalitzavió del 
Centre Històric de Montblanc.

Vista la Resolució PTO/488/2005, de 28 de febrer de convocatòria per a l’atorgament dels ajuts que 
estableix la Llei 2/2004, de 4 de juny, de millora de barris, àrees urbanes i viles que requereixen una 
atenció especial i el Decret 369/2004, de 7 de setembre, pel qual es desenvolupa l’esmentada Llei, 



Per tot això, s'acorda: 

PRIMER: Ratificar l'aprovació realitzada mitjançant acord de la Junta de Govern Local de data 26 
d'abril de 2005, del Pla d’Intervenció Integral de Revitalitzavió del Centre Històric de Montblanc 
per al període 2005-2009.

SEGON: Sol·licitar  subvenció  al  Departament  de  Política  Territorial  i  Obres  Públiques  per 
l'execució de les actuacions proposades al Pla d’Intervenció Integral  del Centre Històric per un 
import de 2.496.097,87 €.

VUITÈ PUNT: BONIFICACIÓ ICIO

Tots els grups polítics acorden votar els dos punts conjuntament i s'aproven per unanimitat adoptant 
els seüents acords:

8.1.- BONIFICACIÓ ICIO

1. ) ANTECEDENTS

Es sol-licita per part del senyor Anton Serra Ódena l' aplicació d' una bonificació sobre la quota de l' 
impost sobre construccions, instal-lacions i obres.

2. ) FONAMENTS JURÍDICS.

-   L' article 103.2 a) del Reial decret legislatiu 2/2004, de 5 de març, pel qual s’aprova el Text refós 
de la Llei reguladora de les hisendes locals estableix: 

“ Les ordenances fiscals podran regular sobre la quota de l' impost una bonificació de fins al 95 % a 
favor de les construccions, instal-lacions i obres que siguin declarades d' especial interès o utilitat 
municipal  per  concòrrer  circumstàncies  socials,  culturals,  històrico-artístiques  o  de  foment  del 
treball que justifiquin aquesta declaració. Correspondrà aquesta declaració al Ple de la Corporació i 
s' acordarà prèvia sol-licitud del subjecte passiu, pel vot favorable de la majoria simple dels seus 
membres. “

– L' article 4 de l' Ordenança Fiscal número 4 de l' Ajuntament de Montblanc estableix:

“ S' aplicarà una bonificació del 95% de la quota de l' impost a favor de les construccions, intal-
lacions i obres que suposin rehabilitació, reconstrucció o reforma d' edificis situats en el perímetre 
del Pla Especial de Reforma Interior i de Protecció del Centre Històric de Montblanc, en alguna 
pedania, o quan es tracti de masos d' una antiguitat superior als 100 anys.
Aquesta bonificació no afectarà a les obres menors, enteses com aquelles que es tramitin d' acord 
amb l' ordenança municipal reguladora de les mateixes, excepte en el cas que estracti d' obres d' 
arranjament de façanes. 
Correspondrà aquesta declaració al Ple de la Corporació i ' acordarà prèvia sol-licitud del subjecte 
passiu, pel vot favorable de la majoria simple dels seus membres. “

Per tot allò exposat, s'acorda:

– Concedir la bonificació del 95% en l' impost sobre construccions, instal-lacions i obresa favor 



del Senyor Anton Serra Ódena en l' expedient número 10/2005.

8.2.- BONIFICACIÓ ICIO

1. ) ANTECEDENTS

Es sol-licita per part del senyor Natalia Ferré Mateu l' aplicació d' una bonificació sobre la quota de 
l' impost sobre construccions, instal-lacions i obres.

2. ) FONAMENTS JURÍDICS.

-   L' article 103.2 a) del Reial decret legislatiu 2/2004, de 5 de març, pel qual s’aprova el Text refós 
de la Llei reguladora de les hisendes locals estableix: 

“ Les ordenances fiscals podran regular sobre la quota de l' impost una bonificació de fins al 95 % a 
favor de les construccions, instal-lacions i obres que siguin declarades d' especial interès o utilitat 
municipal  per  concòrrer  circumstàncies  socials,  culturals,  històrico-artístiques  o  de  foment  del 
treball que justifiquin aquesta declaració. Correspondrà aquesta declaració al Ple de la Corporació i 
s' acordarà prèvia sol-licitud del subjecte passiu, pel vot favorable de la majoria simple dels seus 
membres. “

– L' article 4 de l' Ordenança Fiscal número 4 de l' Ajuntament de Montblanc estableix:

“ S' aplicarà una bonificació del 95% de la quota de l' impost a favor de les construccions, intal-
lacions i obres que suposin rehabilitació, reconstrucció o reforma d' edificis situats en el perímetre 
del Pla Especial de Reforma Interior i de Protecció del Centre Històric de Montblanc, en alguna 
pedania, o quan es tracti de masos d' una antiguitat superior als 100 anys.
Aquesta bonificació no afectarà a les obres menors, enteses com aquelles que es tramitin d' acord 
amb l' ordenança municipal reguladora de les mateixes, excepte en el cas que estracti d' obres d' 
arranjament de façanes. 
Correspondrà aquesta declaració al Ple de la Corporació i ' acordarà prèvia sol-licitud del subjecte 
passiu, pel vot favorable de la majoria simple dels seus membres. “

Per tot allò exposat, s'acorda:

– Concedir la bonificació del 95% en l' impost sobre construccions, instal-lacions i obresa favor 
de la Senyora Natalia Ferré Mateu en l' expedient d'obres majors número 22/2005.

PUNT D'URGÈNCIA

El Sr. Alcalde comenta que el punt d'urgència a incorporar en aquest Ple és el següent:

• Canvi de forma de gestió del servei d'aigua.

Correspon procedir a la votació de la urgència de l'esmentat punt, acordant-se per unanimitat la 
procedència del seu estudi i votació.

El  Sr  Vallverdú  pregunta  quins  són  es  avantatges  i  els  inconvenients  que  comportarà  per 
Montblanc. Vol saber si amb això s'arreglaran les arquetes de la muntanya.

El Sr. Huguet diu que anteriorment es volia cedir la gestió d'Aigües de Montblanc i que ara, per fi, 
es gestionarà per l'Ajuntament. A més, vol remarcar que l'aigua comporta beneficis. Vol saber com 



anirà el funcionament, doncs ja va preguntar qui treballaria i no li van contestar. Se suposa que 
seguiran els mateixos treballadors però no ho posa. Diu que votaran afirmativament.

El Sr. Mogas vol preguntar i llavors votar. Demana la justificació del perquè es fa. Primer de tot es 
queixa que la memòria estava plena de faltes d'ortografia, alguna d'elles garrafals. Diu que no sap si 
Aigües de Reus ho feien bé o no, però que els ingressos i les despesses que es preveuen son idèntics 
i  que només hi ha un estalvi de 25.000 euros. Diu que la partida de personal marca que hi ha 
pressupostat 26.000 euros i demana que sigui desglossat i qui serà el gerent.

El Sr. Alcalde diu que el gerent serà un professional qualificat a temps parcial i que ara mateix no ot 
fer un desglossat de memòria perquè potser diria coses que no sçon del tot correctes.

El Sr. Mogas diu que demana desglossats aquests números i vol que consti en acta.

El Sr. Andreu diu que l'aigua és molt important per Montblanc. Diu que l'actual equip de govern 
són els que a l'anterior legislatura van signar incrementar l'aigua de l'Ebre a Montblanc i s'estan 
descuidant els manantials. Diu que el tema del Gerent ell té sospites i que ja es veurà. Espera que tot 
el benefici que se n'obtingui sigui per revertir el tema de l'aigua. Anteriorment es va dir de fer una 
concessió a Sorea però que no podia ser perquè no hi havia volum per generar beneficis. Això ho 
deia els regidor d'hisenda que és el mateix d'ara i pregunta el perquè d'aquest canvi.

El Sr. Carreras diu que el seu grup defensava a Sorea perquè aquest feia un Pla d'inversions. Llavors 
es va fer amb Aigües de Reus perquè el Sr Andreu va arribar a un acord amb ells.

El Sr. Alcalde diu que el major consum d'aigua de l'Ebre va ser amb el Sr. Andreu com Alcalde.

El Sr. Huguet diu que la gestió municipal de l'aigua portarà molts beneficis pel poble, doncs si no 
fos així, les empreses no ho voldrien gestionar. Només demana que els beneficis se destinin en 
inversions en manantials, canonades d'aigua i així, poder anant renunciant a l'aigua de l'Ebre.

Sotmès el dictamen a votació s’aprova per vuit vots a favor dels grups ApM, CiU i IpM i cinc 
abstencions dels grups ERC i GdP, adoptant-se el següent acord:

Vist que actualment la gestió del servei d’ aigua està encomanada a Gestió Ambiental i Abastament 
S.A en virtut del conveni de col·laboració formalitzat en data 28 de desembre de 2000.

Vist que s’ han realitzat estudis per desenvolupar l’ anterior servei a través de la creació d’ una 
societat mercantil municipal de capital íntegrament públic.

Vist  que  l’  expedient  s’  ha  instrumentat  mitjançant  una  memòria  justificativa,  un  projecte  d’ 
establiment i un reglament que n’estableix el règim jurídic de la prestació d’ acord amb l’article 159 
del Decret 179/1995, de 13 de juny, pel qual s’ aprova el Reglament d’ obres, activitats i serveis 
dels ens locals.

Vist que s' ha sotmés a informació pública pel termini de 30 dies mitjançant anuncis inserits en el 
Butlletí Oficial de la Provincia, el Diari Oficial de la Generalitat de Catalunya i el Tauler d’ anuncis 
de la Corporació l’ expedient per la constitució de la societat municipal d’ aigües amb els següents 
documents:  memòria justificativa, un projecte d’ establiment i un reglament que n’estableixi  el 
règim jurídic de la prestació d’ acord amb l’ article 160.1 del Decret 179/1995, de 13 de juny, per 
qual s’ aprova el Reglament d’ obres, activitats i serveis dels ens locals.

Vist que no s' han presentat suggerències ni al-legacions en el periode d' exposició pública.



Vist l' article 160.2 del Decret 179/1995, de 13 de juny, per qual s’ aprova el Reglament d’ obres, 
activitats i serveis dels ens locals.

Per tot allò exposat, s'acorda:

PRIMER:  Canviar la forma de gestió del servei d'  aigua passant del sistema de gestió directa 
mitjançant un Conveni de Col-laboració amb Gestió Ambiental i Abastament S.A al sistema de 
gestió directa mitjançant una societat municipal de responsabilitat limitada de capital íntegrament 
local.

SEGON: Aprovar el Projecte d' establiment i prestació del servei exposat al públic.

TERCER: Aprovar el Reglament del servei de proveïment i sanejament de l' aigua de Montblanc i 
les seves pedanies.

NOVÈ PUNT: APROVACIÓ DELS ESTATUTS DE L'EMPRESA D'AIGÜES

El Sr. Vallverdú diu que no vol fer preguntes perquè no les contesten.

El Sr. Huguet no vol fer cap pregunta.

El Sr Mogas diu que són uns estatuts estàndards però volen fer al.legacions: Vol treure el sou dels 
consellers que està establert a l'art. 12,b). Diu que si l'Alcalde presideix la Junta General i el Consell 
d'Administració no estaria bé (art. 17) diu que s'hauria d'escollir un president i un vicepresident. Diu 
que les preses de decicions s'haurien de fer per majoria absoluta perquè sino l'equip de govern farà 
el que voldrà.

El Sr. Jané diu que li sembla raonable aquestes modificacions i que si la resta estan d'acord ell no té 
cap inconvenient.

El Sr. Alcalde diu que s'accepten les modificacions introduides.

Sotmès el dictamen a votació s’aprova per onze vots a favor dels grups ApM, CiU, ERC i IpM i una 
abstenció del grup GdP, adoptant-se el següent acord:

Vista la conveniència de disposar d'una organització suficientment àgil i diferenciada per gestionar 
el servei públic d' abastament i suministrament domiciliari d' aigua potable;

Atès que la fórmula que s'estima més idònia és la de la societat mercantil amb capital íntegrament 
municipal;

Atès  l'informe  de  la  Intervenció  deixant  constància  de  l'existència  de  cobertura  pressupostària 
suficient i adequada;

Atès que per tal de constituir la societat mercantil corresponent cal que el Ple municipal l'aprovi 
inicialment i la submissió de l'acord a informació pública, d'acord amb l'article 201 del Reglament 
d'obres, activitats i serveis dels ens locals, aprovat pel Decret 179/1995, de 13 de juny (per remissió 
de l'article 212.5 del mateix Reglament),

Per tot això, s'acorda:



PRIMER.- Aprovar  inicialment  la  constitució  de  la  societat  mercantil  «AIGÜES  DE 
MONTBLANC S.L», amb un capital social de 18.000 EUROS íntegrament subscrit i alliberat per 
aquest Ajuntament, per desenvolupar el servei públic d' abastament i suministrament domiciliari d' 
aigua potable, i aprovar, així mateix, els seus Estatuts i la relació de béns a adscriure-li,, a més de la 
despesa corresponent, a càrrec de la partida pressupostària  441 21301 Xarxa Aigua i  441 74000 
Capital Social Empresa Aigües.

SEGON.- Sotmetre a informació pública l'acord anterior i els documents que integren l'expedient, 
durant un termini de trenta dies des de la publicació de l'anunci corresponent al Butlletí Oficial de la 
Província,  al  Diari  Oficial  de  la  Generalitat  de  Catalunya  i  al  tauler  d'anuncis  de  la  Casa 
Consistorial per al seu examen i presentació d'al-legacions i suggeriments.

DESÈ PUNT: PRECS I PREGUNTES

El Sr. Alcalde respon a les preguntes de la sessió anterior.

Pel que fa al comentari sobre si hi havia regidors que semblava que anessin al bar, no ho deia per 
ningú, que només dir que un Ple és treball i no només un passatemps. Sobre el Parc Eòlic només dir 
que anteriorment ja van al.legar contra la instauració d'aquest  i  ara  han fet  el  mateix.  Demana 
disculpes per no haver avisat a l'hora de fer les eleccions de les taules pel Referendun d'Europa. Diu 
sobre la linia electrica que passa pel portal de Sant Jordi que aquella linia ja era existent i que el 
particular ho sabia. Que la carretera de Rojals està malament i que ja s'ha demanat a Diputació que 
ho  arreglin.  Diputació  diu  que  ha  estat  com a  consequència  de  les  glaçades.  Pel  que  fa  a  la 
reclamació patrimonial  demanada pel Ramper diu que segueix el  seu curs tot  i  que els serveis 
tècnics apuntin que s'hauria d'aillar les parets.

El Sr. Villar diu que pel que fa al tema de la protecció del parquet van agafar lña que van veure més 
adequada.

El Sr. Alcalde diu que la presentació de la Llei de Basrris ja està aprovada. Que un cop feta la cessió 
del terreny del carrer Senan continuaran les obres. Que del conveni de la piscina tenim el protocal 
signat al desembre de 2004. El tema de l'aigua calenta del pavelló ja està resolt. Ja s'han iniciat les 
obres de la segona fase del Casal d'Avis. Que ja es fan els Plens a les 21:30 com es van demanar. 
Que la pàgina web ja està actualitzada. 

El Sr. Carreras diu que la seva mitja jornada es fa amb escreix doncs que fa més hores que les vint 
setmanals.

El Sr. Andreu pregunta si els Precs d'avui es contestaran avui.

El Sr. Alcalde diu que tot allò que pugui si.

El Sr. Vallverdú diu que a les Ordenances Fiscals s'estableix un preu per ocupació de via pública, 
però , en canvi, per a coses com els cursos de Tai-Chi, que podrien suposar una activitat bona i 
alternativa per Montblanc, no hi ha hagut entesa i han hagut de marxar. Denuncia que hi han moltes 
faltes als escrits de l'Ajuntament i demana que es faci servir el corrector.

El Sr. Huguet diu que qui aboca terra al costat de l'autopista. Diu que abans  feia falta llicència per 
abocar i vol saber si ara també. Pregunta que pel que fa al tema dels preus de l'aigua hi ha un preu 
pel tram entre20 a 30 metres cúbics i un altre pel tram entre 30 i 50, per això vol saber si una 
persona té 30 de consum quin dels dos trams hauria de pagar.



El Sr. Jané diu que en cas de dubte sempre a favor de l'Ajuntament.

El Sr. Huguet diu que quan es pensen arreglar els Becils (Arcades, portals,...) . Pregunta que perquè 
s'ha despatxat a l'entrenador d'hoquei patins i perquè se li ha dit que és persona non grata al pavelló. 
Diu que a l'oposició no se'ls té en compte per res. Diu que ell s'ofereix per intentar treballar entre 
tots, parlar, dialogar i treballar tots junts per Monblanc. Demana que l'Equip de Govern recapaciti i 
es pugui col.laborar.

El Sr. Combalia diu que en el tema de la carretera de Rojals diu que es una resposta poc seriosqa. 
Diu que la Diputació va intervenir al setembre i va acabar i que ara està molt pitjor que abans. Diu 
que ell va fer les gestions a la Diputació i al dia següent ja tenia resposta. La Diputació va dir que 
no van poder acabar pel fred i que després de l'hivern ja donarien la segona capa sobre el maig. Per 
això demana al Sr. Alcalde que no es faci només aquesta segona capa sino que que facin més d'una.

El Sr. Mogas diu que encara no hi ha electricitat al Parc de Bombers i que apropant-se l'estiu no pot 
ser que no en tinguin. Diu que si es necessari que es possin uns generadors. Diu al Sr. Carreras que 
perquè no s'ha informat als veins de la Plaça Conca de Barberà que té un cost de 71.000 euros. Vols 
saber quina part pagarà l'Ajuntament, quina la Diputació, qui aportarà el ciment.

El Sr. Andreu diu que Gemiplast està a un local de lloguer  i que com que ha de deixar el local i no 
ha trobat a Montblanc una nau, té l'acord per anar a l'Espluga. Diu que quan l'empresa ha volgut fer 
les gestions per trobar ubicació amb l'Ajuntament no ha tingut resposta i ningú els ha rebut. Pel que 
fa a les muralles siu que farà falta un 40% més de pedra per restaurar-la i que no es podrà demanar 
més subvenció de l'1% cultural per pagarla. Que aquí l'equip s'ha equivocat tot i que ell ja ho havia 
advertit.Diu que hi ha una casa a la Muralla que es fa obres i vol saber si en té llicència.

El Sr. Alcalde diu que el tema del Tai-Chi, diu que només es cobra per espais municipals quan hi ha 
un lucre o un benefici i aquest senyor cobrava. Diu que pel tema de les falte vigilaran més. Diu que 
desconeix que s'aboquin terres al costat de l'autopista i que vigilaran. Pel tema de l'ordenança de 
l'aigua que es corregiran els desajustos. Que s'esta treballant en el tema dels Becils i que s'ha de 
corretgir el tema de les Arcades.

El sr. Villar diu que no tenen res a dir a la destitució de l'entrenador d'hoquei i que no creu que sigui 
un tema per parlar al Ple. Que és un tema intern de l'Associació i que l'Ajuntament té poc a dir.

El Sr. Alcalde diu que  diu que el tema de la carretera de Rojals és complicat i que intentaran que ho 
asfalint més d'una vegada. Diu que el 17 de maig hi haurà un grup electrògen al Parc de Bombers 
però que a primers de juny ja estarà tot solucionat. Sobre la Plaça Conca de Barbera diu que de 
moment només han arribat 30.000 euros. Diu que com que els veins tenen pressa es realitzarà per 
fases. Diu que mai ha parlat amb ningú de Gemiplast ni en té constància que volguessin parlar amb 
l'Ajuntament per trobar una nau. Que si ho haguessin fet els haurien ajudat en allò possible. Diu que 
pel tema de la muralla, que es farà un estudi arqueològic que establirà que s'ha de posar de més  i 
que llavors ja es decidirà.

No havent-hi més assumptes a tractar, s’aixeca la sessió a les dotze de la nit, i per constància del 
que s’hi ha tractat i dels acords adoptats, s’estén la present acta que signa el Sr. Alcalde, junt amb el 
Secretari, que certifica.

DILIGÈNCIA: Per fer constar que aquesta acta consta de  6  folis números                a
                  , ambdós inclosos.
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